
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 15. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 223

Formålet med hvidvaskloven (L 41, folketingsåret 2016-17) er i henhold til bemærkninger-

ne at skabe et mere ”risikobaseret” system. Man skal altså gå efter de store risici – og

ikke der, hvor hvidvaskrisikoen er minimal. Hvordan synes ministeren selv, at dette formål

er realiseret? Kan ministeren i denne forbindelse nævne områder, hvor kontrollen - og

dermed generne - overfor eksempelvis privatpersoner er blevet mindre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V) og Eva Kjer Hansen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Preben.Henriksen@ft.dk, Eva.Kjer.Han-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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